
Protokoll fört vid sammanträde med 
styrelsen för Storsjöns Segelsällskap.
Datum: 050509
Plats: Sekretariatet.

Närvarande: Günther Matthias, Barry Smith, Kjell 
Sundström, Lena Bergefors, Helen Göransson, 
Asbjörn Norling, P-O Dahl. Sven Wahlström, Örjan 
Enström.

§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet.

§2 Genomgång av föregående protokoll.
Godkändes och lades till handlingarna.

§3 Ekonomi
 Sven redovisade resultat och balansräkningar t.o.m. 4/5-2005. Startavgifterna till 

VM börjar att komma in.
Beslutades att ersättning för startavgifterna betalas ut för klubbens egna båtar 
som deltar i SM och VM.  

§4 Post
Inbjudan till Östersunds Idrotts Service bolagsstämma 19/5-2005 18.30. Asbjörn 
deltar från klubben. 
Besked från Länets om stipendiater för 2005 där SSS inte kom med.

 
§5 Rapporter

VM
Arrangemangsavtalet  med  kommunen  är  klart.  Asbjörn  rapporterade  om  att 
arbetet med att hitta sponsorer går trögt. Hittills c:a 130’. 

Utbildning
Kjell  rapporterade  om  ’bingomötet’  där  det  berättades  om  att   rök  förbjud 
kommer att införas samt att lokalen kommer att byggas om. Det kommer att 
påverka ersättnings nivån.

Jolle
2st ’Oppi’ båtar är beställda för leverans slutet på maj. Kostnad c:a 10’.
Beslutat  att  ordna toalett  städning  på  sekretariatet  på  samma sätt  som ifjol. 
Ansökan om bidrag från Sparbanksstiftelse beviljades ej. Ev. deltar 2st båtar i 
JSM i Gottskär 26/6-3/7.

Kölbåt
Prisutdelning för säsong 2004 äger rum 1/6 i samband med VM mötet.

Varvet
Toaletten är klart och blev jätte fint.  Örjan berättade att det inte finns några 
lediga platser på varvet just  nu.  Vi  har  fått  tillgång till  en kille som gör 50 
timmars samhällstjänst genom att skrapa och måla klubbhuset.

Webbmaster



P-O blir  kvar  och  sköter  hemsidan  däremot  kommer  Comana  att  lämna  ett 
förslag på en ny hemsida vid månadsskiftet maj/juni.

Ceremonimästare
Påminnelse om VM info-träff 1/6 kl.1830  samt att det traditionella pumpvaket 
äger rum 28/5 kl.1800.

§6 Övriga Frågor
Inga övriga frågor diskuterades.

§7 Kvarstående frågor
Inga.

§8 Avslutning.
Ordförande avslutade sammanträdet. Helen fick äran att svara för fikat vid nästa 
sammanträde den 13 juni 2005 kl. 19.00 på sekretariatet.

__________________ __________________
Asbjörn Norling Barry Smith
Ordförande Sekreterare


